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Beslutande Se bilagd förteckning 
       
       
       
       
       
       
       
       
 
Övriga deltagande       
       
       
       
       
       
       
       
       
       
       
       
       
       
       
 
Utses att justera Anders Forsberg (m) och Berith Grönqvist (s) 
 
Justeringens plats 
och tid 

Kommunstyrelsens stab 2008-12-29 16.00 Paragrafer 69-76 

 
Underskrifter Sekreterare   
  Linda Karelid  
    
 Ordförande   
  Olle Glimvik  
    
 Justerande   
  Anders Forsberg Berith Grönqvist 
    

ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 

Organ Kommunfullmäktige 
Sammanträdesdatum 2008-12-18 
Datum för anslagets 
uppsättande 

2008-12-30 Datum för anslagets 
nedtagande 

2009-01-20 

Förvaringsplats för 
protokollet 

Kommunstyrelsens stab 

Underskrift 
 

 Anki Blademo  
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 Sign Beslutsexpediering 
  
 

 
 
Kf § 69 
 
 

 

Svar på motion ”Skönviksvillan bör upplåtas som föreningslokal för 
ideella föreningar med särskilda utrymmesbehov” 

SVAR PÅ MOTION 

  
Ärendebeskrivning 
 
Centerpartiet har i en motion (2008-03-25) föreslagit att Skönviksvillan 
ska upplåtas som föreningslokal för ideella föreningar med särskilda 
utrymmesbehov. I Salem finns ett stort antal aktiva ideella föreningar, 
varav en del brottas med lokalproblem. Expedition, sammanträden, 
arkiv, material och andra föremål kräver utrymme. Motionärerna 
föreslår att kommun ska hjälpa till att lösa dessa föreningars 
lokalproblem. Skönviksvillan står för närvarande utan hyresgäst. I 
motionen beskrivs Skönviksvillan som ett mycket bra alternativ till 
föreningslokal där många föreningar skulle kunna få plats.   
 
Kommunstyrelsens tekniska utskott har (2008-05-26) beslutat att behålla 
fastigheten Skönviksvillan i kommunens ägo, vilket innebär renovering 
och viss anpassning med olika typer av användning för förenings-
verksamhet eller inom kommunens förvaltning. 
 
Kommunstyrelsen har (2008-09-01 § 104) uppdragit till kultur- och 
fritidsnämnden att utreda lämplig användning av Villa Skönviks lokaler. 
Kultur- och fritidsnämnden har även fått motionen för yttrande och har 
(2008-10-16 § 74) beslutat att ge kultur- och fritidsförvaltningen i 
uppdrag att fortsätta diskussionerna med Salems Hembygdsförening och 
Botvids konstförening eller annan förening om ett samnyttjande av Villa 
Skönvik i syfte att skapa en föreningsgård/hembygdsgård med utställ-
ningsmöjligheter. 

 

 
Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsen § 138/2008  
 

 

Yrkande 
Ankie Bosander (c), Lennart Kalderén (m), Anders Forsberg (m), samt 
Lars Morberg (s) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 
___  
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Protokollsanteckning 
Ankie Bosander (c) lämnar protokollsanteckning, bilaga 19. 
Lennart Kalderén (m) lämnar protokollsanteckning, bilaga 20. 
___  
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Principer för namnsättning av kommunens idrottsanläggningar PRINCIPER FÖR 
NAMNSÄTTNING 

Ärendebeskrivning 
 
Kommunen har fått förfrågningar från entreprenörer som driver 
kommunala idrottsanläggningar om att sälja namnet på anläggningen 
som reklamplats. Syftet är att öka intäkterna och förbättra drifts-
möjligheterna för de entreprenörer som driver idrottsanläggningarna. 
 
Kultur- och fritidsnämnden har (2008-10-16 § 75) föreslagit riktlinjer 
som föreslås gälla för ”Principer för namnsättning av kommunens 
idrottsanläggningar”. I förslaget fastställs bland annat att kommunens 
entreprenörer av idrottsanläggningar kan beviljas möjlighet att sälja 
namnet på en kommunal idrottsanläggning som reklamplats. Beslut om 
dylik namnändring fattas av bygg- och miljönämnden. Miljö- och 
samhällsbyggnadsförvaltningen som yttrat sig i ärendet (2008-11-10) 
har inget att invända mot förslaget. 
 
Kommunstyrelsens stab har sammanfattat förslag på principer i tjänste-
skrivelse, daterad 2008-12-01. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsen § 139/2008.  
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ”Principer för namnsättning 
av kommunens idrottsanläggningar” enligt kommunstyrelsestabens 
tjänsteskrivelse 2008-12-01 med ändring på punkt 6. Den ändras till 
”Endast kommunens entreprenörer av idrottsanläggningar kan beviljas 
möjlighet att sälja ett tillkommande namn på en kommunal 
idrottsanläggning”. 
___  
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Förslag på brukningsavgifter, VA-taxa VA-TAXA 
 
Ärendebeskrivning 
 
2007-01-01 trädde Lagen om allmänna vattentjänster (2006:412) i kraft. 
Kommunerna har haft två år på sig att revidera sina taxor och Allmänna 
Bestämmelser för Vatten och Avlopp (ABVA) så att de överensstämmer 
med de förändringar som skett i lagstiftningen. Den största förändringen 
i den nya lagstiftningen är att kraven på uttag av dagvattenavgifter för 
omhändertagande av dagvatten och att reglerna för redovisning av VA-
verksamhetens ekonomi har skärpts.  
 
Kommunstyrelsens tekniska utskott har 2007-11-17 yttrat följande. 
Eftersom den övervägande delen av kostnaderna för VA-verksamheten 
är fasta är det befogat att detta avspeglas när VA-taxan ska höjas. Att 
enbart lägga höjningen på det rörliga kubikmeterpriset innebär en sämre 
ekonomisk stabilitet för VA-verket. Miljöperspektivet bör dock beaktas, 
varför höjningen bör fördelas 50/50 mellan de fasta och rörliga 
intäktskomponenterna. 
 
Kommunstyrelsens tekniska utskott har 2008-11-17 beslutat att tillstyrka 
taxehöjning enligt förslag 1 i tjänsteskrivelse daterad 2008-11-06, det 
vill säga en höjning med 1 kr/kbm exkl moms samt procentuell höjning 
av de fasta avgiftskomponenterna i enlighet med miljö- och 
samhällsbyggnadsförvaltningens förslag, samt att föreslå kommunfull-
mäktige bekräfta att Allmänna bestämmelser för Vatten och Avlopp 
(ABVA) ska gälla tills vidare. 
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsen § 141/2008.  
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
1. Kommunfullmäktige beslutar om taxehöjning enligt förslag 1 i 

tjänsteskrivelse daterad 2008-11-06. 
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2. Kommunfullmäktige bekräftar att Allmänna bestämmelser för 
Vatten och Avlopp (ABVA) ska gälla tills vidare. 

___  
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Ianspråktagande av medel ur KS till förfogande avseende Uttringe Gårds 
väg 

UTTRINGE GÅRDS VÄG

  
Ärendebeskrivning 
Enligt ursprungligt exploateringsavtal ska Uttringe Gårds väg byggas 
om, breddas och profiländras på en sträcka av 150 meter. Projektet har 
sedan utökats till en sträcka av 400 meter, kompletterats med gångbana 
(1,5 meter bred) samt sänkts ca 1 meter på dess högsta punkt. 
Gångbanan ansluter till befintlig gångbana längs Uttringevägen. För-
utom dessa nämnda utökningar av projektet har övriga kostnads-
fördyringar uppstått genom att befintliga infarter måste byggas om. 
 
Kommunstyrelsens tekniska utskott har 2008-11-03 beslutat att 
hemställa hos kommunstyrelsen att få ta i anspråk 600 tkr ur 
kommunstyrelsens anslag till förfogande, att föreslå kommunstyrelsen 
att bevilja medel för projektets genomförande, samt att hemställa till 
kommunstyrelsen att ett exploateringskonto öppnas för Södra Ekdalen. 
Tekniska utskottet har även gjort ett uttalande angående 
kostnadsavvikelsen. 
 
Avvikelsen mellan beslutad budget och prognostiserat utfall är 2 084 tkr. 
Ekonomikontoret konstaterar i tjänsteförslag daterat 2008-11-25, att det 
i kommunstyrelsens anslag till förfogande för 2008 finns avsatt 600 tkr 
för GC-väg Uttringe gårds väg, vilka föreslås användas som finansie-
ring. Ekonomikontoret bedömer att 1 484 tkr från 2008 års investerings-
budget kan omdisponeras till ombyggnad av Uttringe gårds väg.   
 

 

Beredande organs förslag 
 
Se kommunstyrelsen § 142/2008. 
 

 

Yrkande 
 
Lennart Kalderén (m) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att ombudgetera 1 484 tkr från 2008 års 
budgeterade medel för ombyggnad av arbetsmarknadsenhetens lokaler.   
___  
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Avsägelse och fyllnadsval AVSÄGELSE/FYLL-
NADSVAL 

I ärendet föreligger memorial 11. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
1 Kommunfullmäktige beslutar att bifalla Kjell Häggkvists (s) 
 avsägelse som adjungerad ledamot i Södertörns Fjärrvärme  

 

 
2 Kommunfullmäktige beslutar att förrätta följande fyllnadsval: 
 
 Val av adjungerad ledamot i 
 SÖDERTÖRNS FJÄRRVÄRME INTILL 2010 ÅRS UTGÅNG 
 
 s Åke Fredriksson 
  Fjärilstigen 45 
  144 42 Rönninge 
 

 

3 Fullmäktige har att förrätta följande bordlagda fyllnadsval: 
 
 Val av ledamot i  
 SOCIALNÄMNDEN INTILL 2010 ÅRS UTGÅNG 
 
 s Noomi Liljefors 
  Sjövretsvägen 60 
  144 62 Rönninge 
 
 Val av ersättare efter Noomi Liljefors i 
 SOCIALNÄMNDEN INTILL 2010 ÅRS UTGÅNG 
 
 s Patrik Robbertte 
  Mosshagestigen 7 
  144 52 Rönninge 
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 Val av ledamot i 
 HANDIKAPPRÅDET INTILL 2010 ÅRS UTGÅNG 
 
 s Birgitta Rönnblad 
  Kantarellstigen 52 
  144 62 Rönninge 
___  
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Anmälan av fråga ANMÄLAN AV FRÅGA 
 
Följande fråga har ställts: 
 
Tommy Eklund (s) ”Alla ungdomar i Salem får inte sina  
  terminskort betalda för skolresor av Salems 
  kommun” 

 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas och att den kommer 
att besvaras av barn- och utbildningsnämndens ordförande Anna Carin 
Bylund vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
___ 

 

 
 
 



SALEMS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
Nämnd/Styrelse Sammanträdesdatum Diarienr Sid 
Kommunfullmäktige 2008-12-18  11 
 

 Sign Beslutsexpediering 
  
 

 
 
Kf § 75 
 
 
 

 

Annonsering av fullmäktiges sammanträden under 2009 ANNONSERING 
 
Ärendebeskrivning 
 
Enligt kommunallagen skall uppgift om tid och plats för kommun-
fullmäktiges sammanträden minst en vecka före sammanträdesdagen 
införas i den eller de ortstidningar som fullmäktige beslutar. Om minst 
en tredjedel av de närvarande ledamöternas begär att uppgiften skall 
införas i en viss ortstidning skall uppgiften införas i den tidningen. 
Under 2008 har annons med uppgift om tid och plats för fullmäktiges 
sammanträden, samt om de ärenden som skall behandlas vid 
sammanträdena varit infört i tidningen Mitt I Botkyrka/Salem. 
 

 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Kommunfullmäktige beslutar att annons med dessa uppgifter skall 
införas i tidningen Mitt I Botkyrka/Salem. 
__ 
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Information om 6 december 2008  6 DECEMBER 2008 
 
Lennart Kalderén (m) redogör för händelser den 6 december. Kris-
ledningsnämndens protokoll, kommunstyrelsestabens rapport, POSOMs 
rapport, debattartikel samt pressmeddelanden delas ut, bilaga 21-25. 
 

 

 
 
 
 


